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Poplatek za svoz odpadu v roce 2015
Výše poplatku za svoz komunálního odpadu zůstává stejná i pro rok 2015. Známky 

pro rok 2014 jsou platné do konce ledna 2015. 
 

Obecní úřad zahájil prodej známek na popelnice v pondělí 5. 1. 2015.

Výše poplatku je stanovena podle předpokládaných oprávněných nákladů obce, 
vyplývajících z režimu nakládání s komunálním odpadem rozvržených na jednotlivé 
poplatníky podle počtu a objemu nádob, určených k odkládání odpadů připadajících 
na jednotlivé nemovitosti. 

52 svozů 1x  týdně 110 l,120l 2 150 Kč
 1x  týdně 240 l 3 900 Kč
26 svozů  1x  14 dní 110 l,120 l 1 420 Kč
  1x  14 dní 240 l 2 250 Kč
10 svozů  110 l,120 l 1 000 Kč
5 svozů  240 l 1 000 Kč
52 svozů 1x  týdně 1 100 l 16 200 Kč
26 svozů 1x 14 dní pytel 2 250 Kč

 5 svozů v době rekreační sezony v nemovitosti  
označené číslem evidenčním, ve které není veden  
údaj o trvalém pobytu, a zahrádkářské chatě  110 l, 120 l 580 Kč

 7 svozů v době rekreační sezony v nemovitosti označené  
číslem evidenčním, ve které není veden údaj o místě  
trvalého pobytu, a zahrádkářské chatě  7 pytlů 580 Kč
 
V lokalitách Kamenice - Karmínová, Ládví - Haldy, Olešovice - K Dubu, Skuheř, 

Těptín - Markvart, mohou fyzické osoby využívat popelnice a přibližovat je k nejbliž-
šímu dostupnému svozovému místu, které bude obcí určeno, nebo mohou využívat 
svozy pytlů z místa bydliště 1x  za 14 dní.

Vítání občánků opět 
po roce

V  sobotu 22. listopadu 2014 úspěšně pro-
běhlo druhé obnovené vítání našich nejmenších 
– občánků obce Kamenice na zámku ve Štiříně. 
Dětiček se narodilo hodně a o  slavnostní akt je 
stále větší zájem. Letos se vítalo již ve třech sku-
pinkách. Starosta Pavel Čermák za asistence mís-
tostarosty Petra Valáška přivítal mezi občánky: 
Samuela Hurta, Simonu Chlupovou, Michaela 
Kotráše, Alenu Maškarovou, Nelu a  Tinu Pro-
cházkovy, Natálii Řempělovou, Maxe Skalického, 
Jakuba a Kryštofa Šenbauerovy, Adélu Vyštejno-
vou, Oskara Boušku, Davida Holého, Sofii Kotr-
čovou, Jiřího Koukala, Karolínu Kvasničkovou, 
Lukáše Melzocha, Nellu Novákovou, Magdalenu 
Novotnou, Adama Procházku, Dominiku Havlíč-
kovou, Davida Hušáka, Alenu Kalašovou, Jakuba 
Koláře, Emmu Navrátilovou, Terezu Otáhalovou, 
Kateřinu Pourovou a Tomáše Šůnu. Velmi pěkné 
zámecké prostředí, sváteční atmosféra, milé vy-
stoupení žáků ZŠ Kamenice pod vedením Zuzany 
Štichové, slavnostně naladění všichni přítomní, 
to vše přispělo ke zdárnosti akce. Starosta popřál 
dětem radostné dětství, které prožívají se svými 
nejbližšími v Kamenici nebo v jednotlivých osa-
dách Kamenice. Ve svém proslovu vyzdvihl dů-
ležitost kvalitního vzdělávání, jak v mateřské, tak 
v základní škole. Přislíbil, že to je jeden z nejdůle-
žitějších „úkolů“ stávajících představitelů územní 
samosprávy. 

za OÚ Kamenice Jana Havlíčková

ÚVODNÍK
Máme za sebou vánoční čas, je 

tu nový rok 2015 a s ním i další 
číslo našeho místního Zpravodaje 
z Kamenice. Každý do nového roku 
vstupujeme s něčím jiným, máme 
osobní přání, cíle, kterých chceme 
dosáhnout. Někdo větší, někdo 
menší. Kdyby mi někdo loni na jaře 

řekl, že budu psát úvodník, tak bych mu odpověděla, že se asi 
zbláznil.  Přišly volby - já píšu úvodník, a k tomu jsem zastupi-
telka, radní a místostarostka. 

Moje cíle se tímto velmi změnily, mám teď nejen osobní, ale 
i „kamenické“ cíle. Odpovídám teď nejen za svou rodinu, ale 
i za vás, občany Kamenice. Asi bych měla využít možnost, kterou 
psaní úvodníku skýtá, ke vzletnému proslovu a velkým výzvám. 
Ale to bych nebyla já, raději konám než mluvím (nebo píšu).

A proto bych ráda využila tento prostor a popřála vám všem, 
aby to, co si přejete, se vám plnilo podle vašich představ, aby-
chom byli všichni zdraví, abychom se netrápili malichernostmi, 
učili se jeden od druhého, vzájemně se tolerovali a užívali si 
života plnými doušky! 

ŠŤASTNÝ NOVÝ ROK 2015 Gabriela Hejmová

Komise pro sport a kulturu hledá občany Ka-
menice – dobrovolníky, kteří by byli ochotni 
pomáhat při zajišťování a  organizaci kultur-
ních, sportovních akcí pro děti, mládež a ostat-
ní. Jedná se o pomoc při jednorázových akcích, 
nebo dlouhodobou spolupráci s  komisí u  vy-
braných aktivit, které budou představeny v dal-
ším čísle zpravodaje. 
Své kontakty zasílejte na adresu:  
kosakkamenice@gmail.com. V případě zá-
jmu rádi sdělíme podrobnější informace. 

Eva Kršňáková, 
Komise pro sport a kulturu 

Komise pro sport  
a kulturu  

hledá dobrovolníky 
na připravované akce roku 

2015



1.  První bod jednání byl věnován návrhu jednacího řádu zastupi-
telstva. Návrh předložil zastupitel Mgr. Mejšner. Po diskusi bylo 
dohodnuto, že zpracuje připomínky a na příštím jednání bude 
jednací řád připraven ke schválení v konečné verzi. 

2.  Zastupitelstvo obce Kamenice zmocnilo radu obce Kamenice 
k  provádění rozpočtových opatření v  roce 2014 a  v  roce 2015 
v následujícím rozsahu:

    příjmová část
-  zvýšení nebo snížení rozpočtované částky do výše 1 mil. Kč na pa-

ragraf nebo položku rozpočtové skladby v období mezi jednáním 
zastupitelstva, které schvaluje rozpočtové opatření.

   výdajová část – provozní výdaje
-  zvýšení nebo snížení, rozpočtované nenulové částky výdajů 

do 25% rozpočtované částky na paragraf nebo položku rozpočto-
vé skladby, nejvýše však do celkové výše 250 tis. Kč celkem na jed-
no rozpočtové opatření v  období mezi jednáním zastupitelstva, 
které schvaluje rozpočtové opatření.

výdajová část – investiční výdaje
-  zvýšení nebo snížení rozpočtované nenulové částky výdajů do 20% 

rozpočtované částky na projekt, nejvýše však do celkové výše 500 
tis. Kč celkem na jedno rozpočtové opatření v období mezi jedná-
ním zastupitelstva, které schvaluje rozpočtové opatření.

   Zastupitelstvo obce bude s rozpočtovým opatřením schváleném  
radou seznámeno na nejbližším zasedání zastupitelstva obce.
3.  Zastupitelstvo obce Kamenice schválilo rozpočtové opatření 

obce Kamenice č. 10 v  roce 2014 v  souladu s § 16 zákona č. 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 
V  rozpočtovém opatření jsou příjmy a  výdaje ve  stejné výši. 
Rozpočtové opatření upravuje rozpočet vzhledem ke  skuteč-
nostem k  30. listopadu 2014. V  daňových příjmech se odrá-
ží lepší výběr daní; vyšší výběr poplatků; příspěvky rezidentů 
na inženýrské sítě nebo povrchy; vyšší příjmy z inzerce Zpra-
vodaje; vyšší příjmy z  pronájmu restaurace; dotace na  volby. 
Ve  výdajích jsou obsaženy vícenáklady na  chodník Všedob-
rovice (oprava padajících plotů); odsunutí realizace přechodu 
od Nadace ČEZ do roku 2015; náklady na vítání občánků; do-
budování oplocení kolem sportovního areálu včetně zemních 
prací – úklid, odvoz sutin; nákup druhého pozemku na Kuklí-
ku; náklady na odstupné. 

4.  Zastupitelstvo obce Kamenice schválilo navýšení závazného uka-
zatele pro příspěvkovou organizaci Kulturní centrum Kamenice 
ze 750.000 Kč na 807.000 Kč pro rok 2014 z důvodu tvorby nové-
ho webu pro kulturní centrum a nákladů na organizování úspěš-
ného veletrhu sportovních aktivit.
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Mimořádné jednání k rozšíření kapacity Základní školy Kame-
nice se uskutečnilo na základě usnesení zastupitelstva ze dne 10. 
11. 2014. Kromě tohoto bodu, který byl na programu, zastupitelé 
obce zřídili Osadní výbor Ládví pro osady Ládví, Ládeves a míst-
ní části Kuklík a Valnovka. Zároveň určili členy Osadního výboru 
Ládví - M. Světlíka, M. Hajduškovou, Mgr. V. Forejtovou, Ing. N. 
Krejčovou, L. Dudkovou, Mgr. V. Hladíka a M. Slámovou. Zastu-
pitelstvo obce Kamenice zvolilo předsedou osadního výboru pana 
Miroslava Světlíka. 

Hlavním bodem jednání bylo rozšíření kapacity místní základ-
ní školy. Obec Kamenice má akceptovánu žádost o dotaci od Mi-
nisterstva financí ČR na navýšení kapacity ZŠ Kamenice ve výši 
28.930.000 Kč, spoluúčast obce by činila 13.792.000 Kč, celkové ná-
klady jsou předběžně vyčísleny na 42.722.000 Kč. V červenci 2014 
byl vydán registrační list, IČ EDS: 298D213000013. 

Na jednání byli pozváni hosté - ředitelka ZŠ Kamenice Mgr. P. 
Tolarová, jeden z autorů architektonického projektu rozšíření ško-
ly Ing. arch. Dostál – Omega project, s.r.o., starosta sousední obce 
Sulice Ing. P. Čuřík. 

V úvodu starosta obce Kamenice Ing. Pavel Čermák ve své 
power pointové prezentaci představil a zdůvodnil neodkladnost 
řešení rozšíření kapacity školy o nové učebny z  důvodu stále se 
zvyšujícího počtu žáků školy a s  tím souvisejících požadavků na 
kvalitu výuky. Zmínil možné varianty řešení: 1. „nulová“ varian-
ta, nebudeme dělat nic. Důsledkem bude nedostatek míst ve škole, 
snižování kvality výuky, přestavba bude obec čekat později a zřejmě 
bez dotace; 2. podpora výstavby školy v sousední obci; 3. rozšíření 
školy v Kamenici. 

Seznámil přítomné s faktem, že i v roce 2015 opět nastane kri-
zová situace s  přijímáním nových žáků do prvních tříd. Starosta 
obhajuje třetí variantu, jde o jedinou dotační výzvu za posledních 
10 let a zdůvodňuje demografickou studií - neustále navyšující se 
počet obyvatel. 

V  případě realizace poukázal na složitost procesu výstavby 
vzhledem na krátký termín a souběh s výukou. Celá akce přístav-
by by měla proběhnout nejpozději do konce roku 2015. Jestliže se 
projekt zamítne či odloží, výuka bude probíhat i nadále v nevyho-
vujících podmínkách, obec přijde o přiznanou dotaci, o náklady na 
přípravu, dojde k narušení vztahů s okolními obcemi, pro které je 
Kamenice historicky spádovou školou a které by musela Kamenice 
striktně odmítat.

Ředitelka školy, zástupkyně i starosta Sulic podpořili starostu 
Kamenice. Projektant představil přístavbu školy, v  základním za-
dání zazněl požadavek na vybudování šesti nových učeben. Zdů-
vodnil variabilní koncept nástavby, a proč zvolil dřevostavbu. 
V případě klesajícího počtu žáků, za více než 20 let, by bylo možné 
využít využití variabilnost prostoru i k  jiným účelům (např. den-
ní stacionář pro seniory). Před samotným zpracováním projektu i 
v jeho průběhu probíhala jednání s ředitelkou, pedagogy a vedením 
obce. Škola definovala při zpracování projektu požadavky na další 
úpravy školy, mimo navýšení kapacity, a proto projekt úprav „ide-
ální“ školy byl dle rozpočtu oceněn až 70 mil. Kč. Při mnohahodi-
nové diskusi se utkávaly názory přítomných. Starosta objasňoval, 
že částka 70 mil. Kč není nezbytná k realizaci funkčního projektu 
nástavby školy, ale dává obci představu, kolik by bylo potřeba pe-
něz, pokud by se ve škole dělaly i další úpravy, které nezvyšují její 
kapacitu (nové kabinety, hudební aula, nové šatny, nafukovací hala 
v  atriu školy, nová kotelna, výtahy apod.). Projekt bude rozdělen 
na části, kdy první část směřuje ke zvětšení počtu učeben a bude 
pořízena z dotace. Ostatní dílčí části jsou nepovinné a bude záležet 
na rozhodnutí obce, zda je v dohledné době zrealizuje či nikoliv. 
Místostarosta Ing. Valášek zmínil možnosti zajištění případného 
financování projektu (spolufinancování obce). Starosta sousedních 
Sulic pan Čuřík deklaroval připravenost jejich obce spolufinancovat 
projekt v Kamenici.

„Stávající i minulý“ zastupitel Ing. Zítko hlasoval na jaře jako 
jediný proti této přístavbě. Představil přítomným svou vizi, postavit 
zcela novou budovu na pozemku školy k silnici a tak zajistit zvý-
šenou kapacitu, a nadstavbu nad středním traktem chce pak zcela 
využít pro umístění veliké tělocvičny (1100 m²). Diskutoval o mož-
nostech rozšíření školy s Ing. arch. Šantavým, který projektoval stá-
vající školní budovu. 

Zastupitelka Ing. Dziadkiewiczová nesouhlasila ve svých diskus-
ních příspěvcích s průběhem akce, koncepcí navržené přístavby a 
celkovou filozofií. Alternativní řešení kapacity školy nepředstavila.

Starosta Čermák si stojí za projektem, který považuje za dobře 
připravený a finančně realistický. Vyzval zastupitele, kteří nesouhla-
sí s touto verzí, ať navrhnou jiné varianty řešení. Upozornil na fakt, 
že nezbývá mnoho času, začátkem ledna proběhne zápis do 1. tříd a 
další šance získat jinou dotaci je velmi nejistá.

Usnesení k tomuto bodu nebylo přijato.

Z jednání zastupitelstva 10. prosince 2014

Z jednání mimořádného zastupitelstva  
dne 27. listopadu 2014
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5.  Zastupitelé se dohodli na celkovém zpracování analytické a ná-
vrhové části Strategického programového dokumentu obce Ka-
menice do 30. června příštího roku. Na tvorbě se budou podílet 
všichni zastupitelé. 

6.  Obec Kamenice bude hospodařit v  novém roce podle rozpoč-
tového provizoria do přijetí rozpočtu pro rok 2015. Zastupite-
lé schválili pravidla pro rozpočtové provizorium pro rok 2015. 
Provozní výdaje obce Kamenice v době rozpočtového provizoria 
budou měsíčně čerpány maximálně ve výši 1/12 výdajů předcho-
zího roku. Tato pravidla budou platná do doby schválení rozpoč-
tu obce Kamenice pro rok 2015. 

7.  Zastupitelé pověřili místostarostku G. Hejmovou zařízením po-
ptávky na právní služby pro obec Kamenici v termínu do 15. 1. 
2015. 

8.  Zastupitelstvo obce Kamenice pověřilo finanční výbor pro rok 
2015 těmito činnostmi: 

     kontrolou hospodaření příspěvkových organizací obce v 1. a 2. 
po   loletí; 

     kontrolou oběhu účetních dokladů obce; 
     kontrolou dodržování rozpočtové kázně obce; 
     kontrolou hospodaření s  majetkem (dle zákona); vytvořením 

jednacího řádu finančního výboru.
9.  Zastupitelstvo obce Kamenice pověřilo kontrolní výbor pro rok 

2015 těmito činnostmi: kontrolou plnění usnesení zastupitelstva 
obce a rady obce; kontrolou uzavřených smluv; kontrolou čin-
nosti vyplývající ze zřizovacích listin příspěvkových organizací; 
vytvořením jednacího řádu kontrolního výboru.

10.  Zastupitelstvo obce Kamenice uložilo zastupitelům Ing. Tomáši 

Mojžíškovi a PaedDr.Tomáši Veselému zjistit současný reálný 
technický stav a platné právní smluvní vztahy mezi Obcí Ka-
menice a společností INSKY, s.r.o., týkající se pozemků parc. č. 
615/48 – ostatní plocha, ostatní komunikace – o výměře 277 m2 

a parc. č. 615/50 – ostatní plocha, ostatní komunikace – o vý-
měře 1.908 m2 , oba v k. ú. Ládví včetně veškeré infrastruktu-
ry a osvětlení v pozemcích uložených. Následně po veškerém 
zjištění je pověřilo přípravou darovací smlouvy a předložením 
zastupitelům k dalšímu projednání.

11.  Zastupitelé akceptovali žádost o  odprodej části obecního po-
zemku parc. č. 843/1 v  k. ú. Těptín. Obecní úřad je pověřen 
vyvěšením záměru prodeje podle § 39 zákona o obcích ve spo-
lupráci se zastupitelem Mojžíškem.

12.  Zastupitelé akceptovali žádost o odprodej obecního pozemku 
parc. č. 855/4 v k. ú. Těptín. Obecní úřad je pověřen vyvěšením 
záměru prodeje podle § 39 zákona o  obcích ve  spolupráci se 
zastupitelem Mojžíškem.

13.  Zastupitelstvo (obec) nemá vůli pozemek parc. č. 855/11 v k. ú. 
Těptín (nemovitost) prodat. 

14.  Zastupitelstvo doporučuje radě obce vyvěsit záměr obce podle 
§ 39 zákona o obcích na dlouhodobý pronájem části obecního 
pozemku parc. č. 285/30 v k. ú. Štiřín.

Celý zápis z jednání zastupitelstva je uložen na OÚ Kamenice a je 
připraven k nahlédnutí dle § 95 zákona o obcích.  

Příští jednání zastupitelstva se bude konat 29. 1. 2015. Stěžej-
ním bodem bude příprava rozpočtu pro rok 2015.

Jana Havlíčkovás
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OHLÉDNUTÍ HASIČŮ Z TĚPTÍNA ZA ROKEM 2014
Tak jako každý rok, končí i ten letošní a my bychom se rádi po-

dělili o naše zážitky. Ty jsme prožili jako Sbor dobrovolných hasičů 
(SDH), Jednotka dobrovolných hasičů (JSDH) a hlavně jako kama-
rádi. Tento rok byl výjimečný, neboť jsme společně oslavili 110 let 
fungování sboru.

Sbor dobrovolných hasičů
Nový rok jsme zahájili Výroční valnou hromadou sboru, kterou 

jsme uspořádali v prostorách hasičské zbrojnice v Těptíně. Od března 
se začalo s přípravami oslav sboru, které se měly konat v polovině 
června. Uspořádali jsme několik brigád 
na  úpravu bývalého hřiště v  Těptíně, 
které nám bylo na  oslavy zapůjčeno. 
Vlastními silami jsme se vrhli na  jarní 
úklid hasičárny. Jako každý rok jsme 
zorganizovali jarní úklid Těptína a letos 
se tím již podruhé zapojil do akce LA-
DŮV ČISTÝ KRAJ. Na  čarodějnice se 
v Těptíně stavěla tradiční májka. 

Na  druhý státní svátek v  květnu 
proběhl v  Kolíně Den záchranářů, 
kde se  SDH Těptín účastnil s  ukáz-
kou techniky – rychlého záchranného 
vozu Land Rover Defender a následně 
i s ukázkou stříhání osobního automo-
bilu.  Červen byl bohatý na  předvá-
dění naší práce. S  dětmi jsme oslavili 
jejich svátek uspořádáním dětského 
dne u  rybníka Dlouhého. Užili jsme 
si oslavy 110 let existence našeho sbo-
ru a na 1. Kamenických olympijských 
hrách jsme předvedli prezentaci práce 
kroužku mladých hasičů a  požárního 
útoku dětí. Na  podzim proběhl nový 
nábor dětí do kroužku mladých hasičů, 
který i nadále trvá, protože nejsou do-
sud naplněny kapacity kroužku. Celo-
ročně se členové výboru sboru scházejí 

nejméně jednou měsíčně na  výborových schůzích, které zaštiťují 
fungování sboru.

Jednotka sboru dobrovolných hasičů Kamenice-Těptín
Jednotka sboru dobrovolných hasičů se musí stále zdokonalovat, 

aby byla připravena na situace, které nelze předvídat. Tento rok pro-
to absolvovala několik školení a  praktických cvičení. Např. školení 
velitelů a  strojníků, prověřovací cvičenív budově obecního úřadu,  
hasičsko-záchranářské cvičení Přestavlky 2014, odborná příprava 
na téma První pomoc. JSDHO Kamenice-Těptín se přihlásila na tra-

diční soutěž „Za  tři rohy“, kterou pořádají 
hasiči z Mukařova. Letošní ročník byl pojat 
i jako odborná příprava jednotky. Letos jsme 
navštívili mateřské školky Sluníčko na  Že-
livci a mateřskou školku v Kamenici. Dětem 
byly předány dárky s preventivně výchovnou 
tématikou.  Asistencí jednotka zabezpečovala 
oblastní kolo národního šampionátu mažo-
retek ČR 2014, které se konalo v Kamenici. 
Dále pak asistence proběhla na  akcích ŠTI-
ŘÍN-KROS a  VAN GILLERN CUP. V  roce 
2014 bylo k 12.12. celkem 34 výjezdů. Krom 
toho tráví členové jednotky i nespočet hodin 
na údržbě techniky a vozového parku.

Na  závěr bychom chtěli jako sbor i  jed-
notka hasičů z  Těptína poděkovat obci Ka-
menice za  její vstřícný postoj a  za  finanční 
i  materiální podporu. Dále bychom chtěli 
poděkovat našim sponzorům, a  to zejména 
našemu dlouholetému a  největšímu - Stro-
jmetalu Kamenice, s.r.o. A v neposlední řadě 
i všem našim aktivním členům.

Do  nového roku 2015 Vám všem přejí 
hasiči z Těptína šťastné vykročení a úspěšný 
celý rok a doufáme, že se spolu budeme po-
tkávat jen při zábavných společenských ak-
cích, kterých i v roce 2015 bude dost.                                                                                                      

-sdh-



6

Když jsem na ustavujícím zasedání zastupitelstva obce Kamenice 
10. 11. 2014 uslyšela z úst starosty P. Čermáka, že přístavba základní 
školy v Kamenici nebude stát 40 mil. Kč, ale asi 70 mil. Kč, šla jsem 
v duchu do kolen. Tuto částku bych si nepředstavila ani v nejhorším 
snu.  

Zastupitel Zítko tehdy navrhl svolat mimořádné zastupitelstvo 
na  toto téma, které se konalo 27. 11. 2014 a  tehdy jsme začali roz-
klíčovávat postup obce v roce 2014, abychom pochopili současnou 
situaci. 

Zrekapitulujme si kroky obce v čase:
n  Rada obce od ledna nechávala zpracovávat různé stupně studií 

na nástavbu u dvou firem a následně v květnu vybrala jednu 
z nich, které zadala zpracování projektové dokumentace pro 
stavební povolení. 

n  9. června rada obce ve složení starosta Čermák, místostaros-
ta Česal, radní Valášek a radní Hloušková schválili podání 
žádosti o dotaci na akci „Nástavba ZŠ v Kamenici“ v celko-
vém objemu 42,721.887 Kč se spoluúčastí obce ve výši 30 %.

n  11. června podala obec žádost o dotaci.
Všimněte si, že dosavadní kroky podnikala pouze rada. Teprve 

následně, 18. června, na  zasedání zastupitelstva devět zastupitelů 
hlasováním pro potvrdili usnesení rady obce z 9. června, tj. odsou-
hlasili podání této žádosti o dotaci na akci za 42 mil. Kč, ač již byla 
podána. Jediný zastupitel Zítko byl proti. 

3. 11. 2014 rada obce schválila uzavření smlouvy o dílo na vyho-
tovení projektové dokumentace pro stavební povolení (?) a na zpra-
cování projektové dokumentace pro realizaci stavby na rekonstruk-
ci a dostavbu ZŠ a další úkony. 

Na  zmíněném mimořádném zastupitelstvu 27. 11. 2014 svola-
ném z podnětu P. Zítka nám byla prezentována dokumentace k akci 
za 70 mil. Kč s tím, že se předělává tak, aby první etapa pokryla 42 
mil. Marně jsem v usneseních zastupitelstva a rady obce z r. 2014 
hledala usnesení, které by radu obce opravňovalo zadat projektovou 
dokumentaci na 70 mil Kč.

Takže výsledkem dosavadního postupu obce je, že máme pro-
jektovou dokumentaci k akci za 70 mil., ale žádost o dotaci k akci 
za 42 mil. a teprve v prosinci se projektová dokumentace upravo-
vala a etapizovala tak, aby se přístavba vešla do 42 mil. Kč. To vše 
stojí peníze za čas projektantů, ale samozřejmě to také znamená, že 
při žádosti o dotaci pravděpodobně nebylo jasné, co přesně chceme 
postavit. 

V podstatě se dá říci, že minulí radní (pouhých 5 lidí z 15členného 
zastupitelstva) volili při řešení problému „salámovou metodu“, kdy se 
bez mrknutí oka zadá zpracování projektové dokumentace na desít-
ky milionů bez jasného mandátu zastupitelstva obce. Tato dokumen-
tace se začne projednávat se stavebním úřadem. Tím obec nastoupí 
do rozjetého vlaku, který se bude těžko zastavovat. 

A  teď k  samotné nástavbě školy zvýšením prostřední budovy 
na tři patra formou dřevostavby: 

Dle prezentace architekta se má jednat o 6 učeben, stávající malá 
tělocvična z  důvodu nevyhovujícího stavu bude přesunuta do  po-
sledního 3. patra, které je možné funkčně oddělit, aby fungovalo sa-
mostatně. Nástavba by umožnila komunitní činnost. Na třetím patře 
by se vybudoval tzv. stacionář, který může fungovat samostatně a má 
vstup ze Sídliště I.

To je skvělé, ale celé to má několik otázek a háčků:
n  Proč obec zadala nástavbu v nejsložitějším místě areálu školy, 

kde se setkávají různě staré části budov a kde podle architek-
ta bude nezbytné stavbu zpevnit z důvodu statiky, což samo 
o sobě vyjde na více než 6 milionů Kč? 

n  Je optimální nástavba formou dřevostavby, která sice budo-
vu nezatíží tak jako jiné možnosti, ale ve které se v létě bude 
ohřívat vzduch a zchladit ho si vyžádá náklady na zbudování 
klimatizace, o vzrůstu nákladů na energie a servis ani nemlu-
vě?

n  Co se bude dít v budoucnu s tak rozdílnými typy stavebních 
materiálů, které budou na sebe navazovat?  

n  Proč vlastně musíme dimenzovat nástavbu na  6 tříd? K  1. 
10. 2014 naši školu navštěvovalo 582 dětí, z toho z Kamenice 
pouze 393. Zbylých 189 dětí je z okolních obcí - Sulice (64), 
Psáry (13), Radějovice (11), Jílové (11), Praha 4 (11), Kostelec 
u Křížků (10), Křížkový Újezdec (6) a ostatní obce (63). 

Z tohoto je patrné, že obsluhujeme široké okolí, jak říkal staros-
ta z důvodu „dobrých vztahů s okolními obcemi“. Přitom v březnu 
2014 nám skončila platnost spádové smlouvy pro obsluhu okolních 
obcí a novou nemáme. Nevíme, zda se zmíněné obce budou nadále 
podílet na provozních nákladech jako dosud a už vůbec nevíme, zda 
se budou podílet i na investičních nákladech. Co víme, je to, že změ-
nou č. 4 územního plánu obce bude umístěna ve Skuhři plocha pro 
základní školství, což může mít vliv na dimenzování nástavby.

Ve zmíněných 70 mil. Kč je zahrnuta pouze stavba samotná, nikoli 
související náklady – stavební dozory, organizace výběrových řízení 
atd., takže částka bude šplhat dále. A to nemluvím o vícenákladech, 
které mohou vzniknout vzhledem ke stáří obou navazujících budov. 

Nemenším problémem je dopravní obslužnost školy, jejíž umístě-
ní už nyní není ideální, rozhodně však neumožňuje další navyšování 
žáků, přitom situaci již dlouhodobě nikdo neřeší. Ráno stojíte v Jed-
nosměrné ulici minimálně od křižovatky u sídlišť a v horším případě 
též od areálu CO. To, že většina aut projede klidovou zónou Sídliště 
I., je pro mne dodnes nepochopitelné, ale je to bohužel výtvor před-
chozího vedení obce za starosty Kláska. Vchodem ze severu od jídel-
ny by se dopravní zátěž v Sídlišti I. ještě více projevila. 

Co říci závěrem? 
Máme zde projekt za 70 mil. Kč, ze kterého máme dnes prostavět 

„jen“ 42 mil. Nevíme, kolik nás budou stát související činnosti. Nikdo 
neví, zda na zbytek bude další dotace a z čeho se bude celá akce ná-
sledně financovat a zda první etapa nebude jen jakýmsi věčným pro-
vizoriem. Nikdo neví, zda a jakým dílem budou participovat ostatní 
obce, pro které vlastně celou akci děláme, protože stávající kapacita 
školy pokrývá potřebu samotné Kamenice. Nevíme ani, zda nebude-
me muset kapacitu školy znovu řešit za dva roky?

Co víme, je, že doposud probíhala příprava tak náročné akce vel-
mi netransparentně, nesystémově a  chaoticky, což usnesení doklá-
dají. Víme, že v obci bude další staveniště, možná rok, možná více 
let. Víme, že v důsledku výstavby vodovodu a kanalizace (VaK) jsme 
nejzadluženější obcí v  regionu (viz  str. 43 dokumentu obce http://
www.obeckamenice.cz/e_download.php?file=data/editor/141cs_1.
pdf&original=Strategick%C3%BD+programov%C3%BD+doku-
ment.pdf) a na investice nám moc prostředků nezbývá, přitom starší 
části VaK bude nutné brzy začít obnovovat. Víme, že máme roky za-
nedbanou dopravní infrastrukturu. Víme, kde na to vše vezmeme?

A  co volební programy jednotlivých uskupení? Volební mapa 
KAM21 s návrhy investic dává samozřejmě smysl, protože je určena 
pro celé 21. století, ale určitě není určena pro volební období 2014 – 
2018. 

Pokud se chcete k projektu nástavby školy, ale i dalším věcem 
v obci v rámci sestavování rozpočtu obce na rok 2015 vyjádřit, tak 
přijďte na zasedání zastupitelstva obce, které se bude konat 29. 1. 
2015 v KD v Kamenici. 

Ing. Alena Dziadkiewiczová
zastupitelka obce Kamenice

Jak se rozhoduje o desítkách milionů 
v Kamenici?
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Z redakční pošty
Kamenice ve vztahu ke státní správě

Z lexikonu statistického úřadu lze vyčíst, jaké vazby postupně měla 
Kamenice na státní správu, příslušnost k okresům. Vznik systému okre-
sů se datuje k r. 1850. Kamenice až do r. 1961 je vedena jako osada obce 
Těptín. Prvních 19 let (1850-1869) je uváděn okres Jílové. V dalších 11 
letech (1869 – 1880) je to okres Karlín. Návazně pak podstatně delší 
dobu jde o vazbu na Královské Vinohrady (1880 – 1921). Od r. 1921 se 
vrací okres Jílové, do roku 1940. Po dobu druhé světové války existoval 
okres Praha-venkov-jih se sídlem na Zbraslavi. Poté zase krátce do r. 
1950 okres Jílové. Prostorové nároky na sídlo okresu v Jílovém nebyly 
dostačující, tudíž okres ve stejné rozloze dostává název Praha – východ 
se sídlem v Praze v Podskalské ulici. K velice podstatné změně dochází 
v roce 1961 a to že z Kamenice se státá obec. Souběžně se též zásadně 
mění okresy. V původním okrese zůstává pouze Kamenice a nový okres 
Praha – východ zahrnuje Říčany a  Brandýs nad Labem. Zbylá část 
okresu (Jílovsko) dostává nový název Praha – západ. Poslední změnou 
pak je v roce 2002 podřízení Kamenice správnímu obvodu Říčany.

Pro Kamenici a návazné obce Sulice, Kostelec u Křížků, Radějovice 

a  Křížkový Újezdec zřízení správního 
obvodu v Říčanech je cestou zpět. Chybí 
zde bezproblémová doprava, dostup-
nost zdravotních a  ostatních služeb. 
Nabízí se otázka, jestli by si nezasloužili 
občané kamenicka výhledově logičtější uspořádání s vazbou na  jiho-
východní region (Jílovsko) s centrem kupříkladu u připravované trasy 
metra ,,D“. Dá se předpokládat, že v budoucnu by k nějakým změnám 
mohlo dojít, protože sousední správní obvod Černošice je přímo příkla-
dem, jak to nemá vypadat. Ovšem na vedení správního obvodu mají 
detašované pracoviště v Podskalské ulici, kde my jsme měli před 60 lety 
sídlo okresního úřadu. Pro podporu nového uspořádání jistě hovoří 
i nárůst obyvatel v posledním desetiletí v místech Kamenice, Jílové, Je-
senice, Dolní Břežany a v návazných obcích. 

Vrátíme-li se z vize do současnosti, jeví se jako nezbytné zabývat se 
otázkou dopravy do Říčan, zřízením přímého autobusového spoje. Jako 
schůdné se jeví stávající některý ze spojů do Stránčic prodloužit do Ří-
čan. Dá se předpokládat, že spoj by byl využíván i občany z Velkých 
Popovic jedoucích do Říčan.                                F. Hnátek, Radějovice

Na adrese kckamenice.cz se právě rozjíždějí zbrusu nové webové 
stránky Kulturního centra Kamenice. Naleznete tu pozvánky na kul-
turní i sportovní akce, které se konají na území obce Kamenice. Ne-
chybí ani sekce „knihovna“ nebo „galerie“. Stránky budeme neustále 
rozšiřovat a vylepšovat, aby skutečně každý našel ty informace, které 
potřebuje. 

Pro organizátory – přihlaste svoji akci, objeví se na webu KC Ka-
menice i ve Zpravodaji z Kamenice!

Všichni, kteří chtějí občany Kamenice informovat o  konání své 
akce na  webových stránkách Kulturního centra, tak mohou učinit 
prostřednictvím formuláře, který naleznou na kckamenice.cz v sek-
ci „kalendář akcí“. Jejich pozvánka, včetně třeba vložené fotografi e, 
se poté objeví nejen na  stránkách Kulturního centra, ale zároveň 
i ve Zpravodaji z Kamenice – pokud pořadatelé zašlou svoji pozván-
ku do  termínu redakční uzávěrky, která nyní posunuta na  15. den 
v předchozím měsíci.    -mou-

POZOR! REDAKČNÍ UZÁVĚRKA BUDE O 5 DNÍ DŘÍVE
Často přicházejí do redakce upozornění, že Zpravodaj z Kame-

nice, a tím i informace o akcích, které se konají začátkem měsíce, se 
ke čtenářům dostane příliš pozdě. Proto jsme v rámci tvorby Zpra-
vodaje provedli některé změny, které, jak doufáme, přispějí mimo 
jiné ke včasné informovanosti občanů. Počínaje únorovým číslem 
by měl každý mít Zpravodaj ve schránce nejpozději 1. den v měsíci. 
S tím ovšem souvisí i posunutí redakční uzávěrky. Počínaje vydá-
ním Zpravodaje 2/2015 je uzávěrka vždy 15. dne předcházejícího 
měsíce (původní termín uzávěrky byl 20. dne v měsíci). Příspěvky, 
které dojdou po tomto datu, budou zařazeny k uveřejnění až o mě-
síc později. Ve výjimečných případech (např. uveřejnění informace 
o  výjimečné akci nebo události, která se konala až po  uzávěrce) 
je možné po dohodě s redakcí zaslat příspěvek i po tomto datu, je 
však nezbytné do 15. dne kontaktovat redakci a o této skutečnosti 
informovat. 

Příspěvky do redakční pošty
Příspěvky čtenářů, které svým obsahem přímo či nepřímo vy-

zývají k  reakci ze strany obecního úřadu nebo zastupitelů, je ne-
zbytně nutné zasílat do termínu redakční uzávěrky (tedy do 15. dne 
v předcházejícím měsíci), aby druhá strana měla časový prostor se 
k tématu rovněž vyjádřit. V opačném případě bude takový článek 
uveřejněný až v následujícím vydání Zpravodaje.    redakce 

Policie informuje
n   Dne 10. 12. 2014 v  16.45 hodin bylo při kontrole vozidla poblíž 

pošty zjištěno, že řidič je pod vlivem návykových látek. Případ 
byl následně předán správnímu orgánu při MěÚ v Říčanech. 

n   Dne 3. 12. 2014 v  době kolem 17.30 došlo k  vloupání celkem 
do tří vozidel, která byla zaparkována na různých místech v Ka-
menici. Ve  všech případech neznámý pachatel rozbil skleněnou 
výplň dveří a ze sedadla odcizil dámskou kabelku, přičemž škoda 
na poškození vozidla byla vyšší než na odcizených věcech. 

n   V  období na  přelomu listopadu a  prosince 2014 bylo zjištěno 
vloupání do  čtyř chat v  Těptíně u  Markvartova rybníka. Maji-
telům zde neznámý pachatel způsobil škodu v řádů desítek tisíc 
korun, zejména však na zařízení chat. 

n   Krátce nad ránem dne 11. 10. 2014 došlo v prostorách baru Bos-
ton ke slovnímu a následně i fyzickému napadení několika hos-
tí. Po zadokumentování celého protiprávního jednání a výslechu 
všech osob bylo dvěma účastníkům dne 3. 12. 2014 sděleno po-
dezření z přečinu výtržnictví a v současné době již o jejich vině 
rozhoduje soud.  

Připomínám telefonní čísla na policejní služebnu na Nové Hospodě: 
725 961 501, nebo 974 881 740. 
Do nového roku bych chtěl touto cestou popřát všem mnoho štěstí, 
zdraví a spokojenosti.  npor. Josef Schůt

Kulturní centrum Kamenice 
má nové webové stránky



Studny a studánky

 Obecní studny 
V minulém cyklu jsme nahlédli do historie potoků a rybníků, ji-

miž je naše krajina doslova protkána, a můžeme i říci, že tyto vod-
ní plochy jsou pro naši obec přímo příznačné a  již od  vrcholného 
středověku jimi naši předkové zušlechťovali půdu mokřadů a bažin. 
Ale napadlo vás někdy, jak to bylo s pitnou vodou v minulosti? Pro 
nás je dnes samozřejmé, že otočíme kohoutkem a máme tekoucí pit-
nou vodu, ale tato moderní vymoženost se do domovů na vesnicích 
dostává až se značným zpožděním v  několika etapách v  průběhu 
20. století. První vodovody se v nově stavěných domech objevují až 
v druhé polovině 20. let a ve 30. letech, a to se povětšinou jednalo jen 
o jeden zavedený kohoutek se studenou vodou a výlevkou v budově 
či u budovy. Jen dodejme, že to také souviselo s postupnou elektrifi-
kací osad Štiřín a Těptín v letech 1929 až 1934.

Do té doby se voda do domu musela donášet z venkovních studní, 
v průběhu dne i několikrát. Na opláchnutí a osobní hygienu, na vaře-
ní, na umývání nádobí, pro napojení zvířat apod. Tam všude ruce hos-
podyně nebo čeládky musely vodu donášet. Ve světnici se na okraji 
plotny vždy hřál jeden hrnec s vodou, která mohla být hned k použití.   

Zkusme se nyní podívat na  několik takových studní v  osadách 
naší obce a na to, co nám o jejich pozoruhodné historii prozradí jak 
ony samy, tak i historické prameny. Tentokrát se zaměříme na stud-
ně, jimž můžeme říkat obecní. Jednalo se o studánky a později i stud-
ny, které se nacházely v bezprostředním okolí konkrétní osady a jejíž 
obyvatelé se o tento zdroj pitné vody náležitě starali a snažili se za-
bránit znečišťování vody.   

Ve  Všedobrovicích naproti hasičárně přes silnici do  Řepčic se 
nachází již od  nepaměti studna, kam se chodilo pravidelně pro 
vodu z  celých Všedobrovic i  okolí, pokud byla potřeba. Původně 
zde byla jen luční studánka s vydatným pramenem. Voda se nabí-
rala přímo ze studny nádobami a  následně se odnášela pryč. Ale 
tím, že okolí studny nebylo upraveno, a hlavně proto, že se v bez-
prostřední blízkosti nacházela silnice do Řepčic, se voda při vydat-
ných deštích opakovaně špinila. Zásadní změnu přinesl až rok 1892, 
kdy se přistoupilo k roubení z kamene (kámen bezplatně poskyt-
la firma Ringhoffer, práci provedli obyvatelé osady sami). Ale ani 
po těchto úpravách nezmizelo riziko znečištění zcela, stále se totiž 
chodilo nabírat z nádob. Po první světové válce se tedy přistoupilo 
k novému uzavření povrchu studny a nad studnou byla postavena 
dřevěná pumpa. I  ta byla několikrát vystřídána za novou pumpu. 
Avšak po  zavedení tzv. domovních vodovodů se studna stala po-
stradatelnou a postupem času přestala být využívána a došlo k její-
mu úplnému zakrytí.

Obdobnou studnu si vytvořili na přelomu 19. a 20. století obyvate-
lé Struhařova. Také ta stojí do dnešních dnů a můžete ji vidět u cesty 
od hráze Struhařovského rybníka dolů k objektu bývalé pily. Studna 
svou vodou napájela téměř celý Struhařov. Dnešní voda sice již ne-
odpovídá přísným podmínkám pro pitnou vodu, jak hlásala cedule, 
která se u studny objevila již v 80. letech minulého století. Nevíme, 
kolik pump se vystřídalo na této studni do té doby, než ji začala zdo-
bit ta současná železná pumpa a přiznejme si tu krutou pravdu, že se 
dnes už těžko někoho doptáme.

Jan Pišna 
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25. 11. 2014 byla ustanovena nová školská rada (dále jen ŠR) ZŠ 
Kamenice. Je složená ze šesti členů: dvou zástupců rodičů (Mgr. Ro-
man Dziadkiewicz, Ing.  Markéta Čejnová), dvou zástupců ze stra-
ny učitelů (Mgr.  Jitka Dvořáková, Mgr. Pavla Veselá) a dvou členů 
delegovaných zřizovatelem školy, tedy Obcí Kamenice (Ing.  Pavel 
Zítko a Mgr. Lucie Moučková). Předsedou byl zvolený Mgr. Roman  
Dziadkiewicz.

18. 12. 2014, na svém druhém jednání ŠR, jsme projednali násle-
dující body:

1.  Byli jsme seznámeni s návrhem položek, které by měly být 
zahrnuté do rozpočtu školy pro rok 2015, který školské radě 
k projednání předložila ředitelka školy, Mgr. Pavlína Tolarová

2.  Podněty, které vyplynuly z minulého jednání ŠR: 
-  zabezpečení přechodu pro chodce před školou tak, aby auta ve-

zoucí děti ráno do školy nezajížděla k bráně školy
-  zabezpečení vstupu do budovy školy 
3. Přístavba školy 
Podle informací ředitelky školy by nerealizace přístavby v  r. 

2015 neměla vliv na počet tříd a škola by bez ní zvládla školní rok 
2015/2016.

ŠR po projednání dává podnět obci při rozšiřování školy postu-
povat následovně:

- aby v jedné třídě bylo max. 25 dětí
-  aby kapacita školy nebyla dále zvyšována nad stávajících 630 

žáků s tím, že v zásadě by počet žáků neměl převyšovat 580
- aby byla umožněna dělená výuka
-  aby učebny, které přístavbou vzniknou, nebyly v budoucnu dále 

zabírány kmenovými třídami
-  aby se nezvyšovala dopravní zátěž v lokalitě, která je pro rozšiřo-

vání školy nevhodná
- aby byl vytvořen dostatečný počet družin
4. Návrh konceptu komunikace s rodiči
Chceme zvýšit povědomí o práci školské rady a aktivně komuni-

kovat s veřejností. Chceme, aby zejména rodiče kamenických školá-
ků věděli, čím se zdejší školská rada zabývá a jak mohou jejím pro-
střednictvím ovlivňovat dění v ZŠ Kamenice. 

Plné znění zápisů z jednání školské rady je k dispozici na webo-
vých stránkách školy www.kameniceskola.cz v záložce „O škole“.

V  tuto chvíli můžete podněty k  projednávání, postřehy 
a  připomínky pro školskou radu zasílat na  e-mailovou adresu  
kontakt@kameniceskola.cz 

Těšíme se na spolupráci.
za tým školské rady  Lucie Moučková

Obnova kamenických alejí
V současné době je obec Kamenice před ukončením projektu re-

konstrukce alejí v Jednosměrné a v Jílovské ulici.
V  jednosměrné ulici byly provedeny odborné řezy u  51  ks lip, 

u 10 stromů byla nainstalována bezpečnostní vazba, vysázeno bylo 
8ks mladých lip.

V Jílovské ulici byla dokončena výsadba 66 ks dubů po jedné stra-
ně aleje. V současné době však nesouhlasí majitelé pozemků na pro-
tější straně (louky a lesa), které přímo sousedí s komunikací, s novou 
výsadbou. Protože obec na obnovu alejí v obci získala z prostředků 
EU dotaci, stála rada obce na sklonku roku před rozhodnutím, jak 
tyto finanční prostředky využít. Pokud by nebyly využity, hrozila je-
jich ztráta.

Volba byla usnadněna zpracovanými inventarizacemi pro další 
kamenické aleje. Naskytla se možnost provést obnovu javorové alej 
za  hřištěm, jejíž stav se za  posledních několik let prudce zhoršil. 
Většina stromů měla silně narušený zdravotní stav, koruny stromů 
značně prosychaly a  bylo nutno stále proschlé větve odstraňovat. 
V posledních letech netvořily stromy téměř žádné přírůstky. Stromy 
nebyly v mládí vhodně zapěstované a vytvářely v korunách nestabilní 
větvení, které postupně umožnilo vznik hniloby ve kmenech. Časem 
by hrozilo odlomení i silných kosterních větví. Protože stromy byly 
vysoko větvené, měly i při použití odborného zdravotního řezu ma-
lou perspektivu dobrého obrůstání.

Vzhledem k tomu, že i tyto stromy lemovaly poměrně frekvento-
vanou vycházkovou trasu a polovina z nich zasahovala korunami nad 
fotbalové hřiště, bylo jejich pokácení z hlediska provozní bezpečnosti 
v blízké době nevyhnutelné. Na počátku prosince 2014 byly javory 
v  aleji pokáceny, bylo zde ponecháno 6 vzrostlých perspektivních 
jedinců (3 javory kleny, 3 lípy). Na  jaře dojde k  doplnění výsadby 
23 ks mladých javorů k stávajícím osmi. Náhradní umístění dostalo 
i 22 dubů, které tvoří nové stromořadí na revitalizovaném obecním 
pozemku podél ulice Hamerská ve Skuhři.

Je nám líto všech stromů, které je nutno z hlediska provozní bez-
pečnosti odstranit. U každého z nich pečlivě zvažujeme, jaká je jeho 
další perspektiva a  jak velké je riziko ohrožení provozu pod ním. 
Ztrátu každého stromu vyvažujeme adekvátní výsadbou, která také 
stojí nemalé finanční prostředky. 

Je třeba připomenout, že stromy v alejích byly sázeny vždy v jed-

nom časovém období a  jejich zdravotní stav je obdobný. Proto je 
problematické obnovovat aleje postupně a  provádět nové výsadby 
mezi vzrostlé stromy. Tento způsob lze použít pouze tam, kde je stav 
starých stromů stabilizován. Toho však lze docílit pouze poměrně ná-
kladnou odbornou péčí (řezy a vazby) a to jen u některých méně na-
rušených jedinců. Jsme si vědomi toho, jak bolestné je kácení vzrost-
lých stromů. Pokud však chceme do budoucna zachovat „zelenou“ 
Kamenici, stojí před námi poměrně razantní obnova a vklad nema-
lých finančních prostředků do ošetřování mladých i starých dřevin.

Šárka Valášková, referent pro životní prostředí
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Listopadové předadventní večery, kdy se brzy stmívá, počasí je 
deštivé a  na  lidskou duši padají chmury, se velmi zdařile podařilo 
„projasnit“ hercům Ochotnického spolku Tyl z Nové Hospody, kteří 
sezvali okolní herecké party na první divadelní festival ochotnických 
spolků k nám do kamenického kulturního domu. 

Viděli jsme čtyři velmi pěkné „kusy“ za  velmi příjemnou cenu. 
Umělecký maratón zahájilo strančické divadlo Pro radost duchař-
skou hříčkou Rozmarný duch. Strančičtí předvedli pěkný vtipný vý-
kon, měli výpravnou scénu a oživili pohyb herců i jízdou na kole. 

Herci z Jílového vsadili na Goldoniho klasické Treperendy. Režie 
dbala na konverzační sladění velkého hereckého ansámblu a výstupy 
citlivě propojila hudbou a zpěvem mladých dívek.

Další víkend jsme se zasmáli při Dívčí válce kosteleckých ochotní-
ků. Jejich představení jako vždy nepostrádalo vtipné aktuální „vlož-
ky“ a kostýmy i scéna barvitě umocňovaly atmosféru hry. 

Poslednímu vystoupení v sobotu 22. 11. předcházela ukázka práce 
hudebně dramatického kroužku ZŠ Kamenice „Cirkus ve škole aneb 
škola v cirkuse“.

 Setkání ochotníků zakončili domácí herci nestárnoucí hrou Jak 
je důležité míti Filipa. Hra dozrála jak víno a herecké výkony by si 
nezadaly s výkony profesionálů. 

Myslím, že první setkání herců z okolí se velmi vydařilo a na příští 
festival se přijdou podívat nejen letošní diváci, ale přivedou s sebou 
i diváky nové.                   Za spokojené publikum napsala Eva Malá 

Ochotnické divadlení

KAMENICE ŽIJE MASOPUSTEM!
Pořádá lesní MŠ a ZŠ Devětsil 
ve spolupráci s Obnoveným ochotnickým spolkem Tyl 
a podporou obce Kamenice.
Kdy: sobota 14.2.
  9:00 zahájení trhu
  9:30 zahájení obchůzky maškar
Kde: Ringhofferovo náměstí
Více: www.devetsil.eu
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NOVINKY Z KNIHOVNY

Dětský	karneval
	Srdečně	Vás	zveme	 
na	taneční	zábavné	odpoledne

Kdy: 31. 1. 2015 od 15:00 hod.
Kde:	Ládví	–	Valnovka,	Hotel	Valnovka

Na	co	se	můžete	těšit:	
taneční	zábava,	soutěže	a	hry	pro	děti,	tom-
bola,	možnost	chutného	občerstvení.

V	maskách	jsou	vítány	nejen	děti,	ale	i	jejich	
rodiče!

Vstupné	50,-Kč/rodina

Těšíme	se	na	Vás!	Osadní	výbor	Ládví

Zaregistrujte se na www.OsadaLadvi.cz pro zasílání novinek.
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Triumfální návrat neodolatelné  
Bridget Jonesové!

Uběhlo patnáct let od  doby, co jsme 
se seznámili s  kouzelně nevyzpytatelnou 
Bridget Jonesovou z pera spisovatelky He-
len FIELDINGOVÉ a sledovali její dobro-
družství i v druhém pokračování příběhu. 
Další pokračování jejích osudů vyšlo pod 
názvem BRIDGET JONESOVÁ: LÁSKOU 
ŠÍLENÁ. Dnes už je Bridget jednapadesát 
let, sama vychovává dvě děti, píše scénář 
a (zase jednou) se všemožně pokouší najít 

si partnera. V hlavě jí víří například i tyto zásadní otázky:
*  Co uděláte, když vaše přítelkyně slaví šedesáté narozeniny 

ve stejný den, kdy váš přítel slaví třicítku?

* Je nesprávné lhát o svém věku v on-line seznamce?
* Je nemorální jít ke kadeřnici, když má jedno z vašich dětí vši?
* Tweetuje dalajlama osobně, nebo to za něj dělá nějaký asistent?
*  Když se s někým vyspíte po dvou setkáních a šesti týdnech strá-

vených esemeskováním, je to totéž jako se v dobách Jane Auste-
nové oddat muži po dvou setkáních a šesti měsících strávených 
psaním dopisů?

Neodolatelná Bridget uvažuje nejen o těchto otázkách, ale i o ji-
ných dilematech moderní doby, přitom tweetuje, esemeskuje a zno-
vuobjevuje svou sexualitu v životní fázi, kterou někteří drze nazývají 
„střední věk“.

 Příběh vášně, nevěry a ztráty 
POSLEDNÍ DOPIS OD TVÉ LÁSKY je název mimořádně silné 

a citlivě napsané knihy, jejíž autorkou je spisovatelka Jojo MOYE-
SOVÁ. Píše se rok 1960. Jennifer Stirlingová se po vážné autonehodě 
probouzí v  nemocnici v  Londýně a  na  nic si nevzpomíná. Nepo-
znává svého manžela, nepoznává své kamarády, nepamatuje si do-
konce ani to, jaká byla před nehodou ona sama. Když je po nějaké 

době z  nemocnice propuštěna, nachází doma 
schovaný tajný dopis a z mlhy zapomnění po-
malu začínají vystupovat obrazy upomínající 
na velkou lásku, kvůli které byla kdysi ochotná 
riskovat úplně všechno… O bezmála půlstoletí 
později na  dopis, v  němž neznámý muž žádá 
svoji milenku, aby kvůli němu opustila manže-
la, náhodou narazí při pátrání v archivu mladá 
novinářka Ellie Haworthová. Ellie milostný list 
okamžitě zaujme, neboť i  ona má momentál-
ně poměr se ženatým mužem. Pouští se tedy 
do  pátrání po  dámě, které je dopis adresován, 

jeho pisateli a především pak příběhu velké lásky, jenž se za dopisem 
skrývá …

Bohumila Roubíčková,  knihovnice z Kamenice
PŮJČOVNÍ DOBA:
pondělí 8 - 12 13 - 16 hod.
úterý  12 - 16 hod.
čtvrtek 8 -12 13 - 18 hod.
tel.: 323 671 048
e-mail:knihovna.kamenice@tiscali.cz



Jak jste se vůbec dozvěděly, že se soutěž koná a že se můžete při-
hlásit?

Maminka už o téhle soutěži věděla dřív a řekla mi o ní. Líbila se 
nám a já jsem se strašně chtěla přihlásit. Chtěly jsme soutěžit už v mi-
nulém ročníku, ale přihlásily jsme se asi o  3 dny později, tak nás 
přesunuli o rok dál. Úvodní konkurz se konal v Brně, kam vybrali 54 
maminek z původních 4500 přihlášených. 

V Brně pak postoupilo 11 maminek se svými dětmi do českého 
kola a 11 do moravského kola. České kolo se konalo v divadle v Ma-
riánských lázních. A  pět maminek se svými dětmi z  každého kola 
postupuje do fi nále.

Jak vy jste v Mariánkách dopadly? 
Byly jsme třetí, tedy druhé vicemissis, takže postupujeme do fi ná-

le, které bude v únoru, zase v divadle v Mariánských lázních.

Bylo potřeba splnit nějaké podmínky, abyste se do soutěže vůbec 
mohly přihlásit?

Musí se přihlásit maminka a jedno dítě. Dítěti musí být méně než 
18 let a pak se plní jednotlivé disciplíny. 

Věděly jste dopředu, jaké disciplíny v soutěži budou?
Na začátku nám řekli, že bude volná disciplína, což znamená, že 

jsme si mohly vybrat, co budeme dělat. My jsme zpívaly. Pak byla 
módní přehlídka. Dítě mělo na sobě nějaké šaty nebo převlek a ma-
minka to měla komentovat. Byla také tajná disciplína, kterou nám 
dopředu neřekli a vlastně až spolu s diváky jsme se dozvěděli, co bu-
deme dělat. 

Jak jste se připravovaly? 
Připravovaly jsme se asi dva týdny předem. To bylo hodně narych-

lo, ale na to, že jsme se na to připravovaly docela krátce, si myslím, 
že to bylo dobré. 

A co byla ta tajná disciplína?
Maminky musely odejít do šaten, aby nevěděly ani neslyšely, co 

se děje na pódiu. Každé dítě dostalo čtvrtku a fi x a muselo po dobu, 
myslím, jedné písničky nakreslit nějaké zvíře, jakékoliv. Potom jsme 
měly svoje obrázky ukázat porotě, pak se všechny obrázky zamíchaly 
a každé dítě si vzalo do ruky jeden, ne svůj. Potom přišly maminky 
a měly se postavit k tomu dítěti, o kterém si myslely, že drží obrázek 
jejího dítěte. 

Petru Procházkovou už jsme 
vám ve Zpravodaji představo-
vali coby paní učitelku anglič-
tiny kamenické školy. V tom-
to rozhovoru Petra sice také 
fi guruje, ale má jen takovou 
„vedlejší roli“. V loňském roce 
se totiž se svojí dcerou Patri-
cií přihlásily do soutěže Missis 
– a z počátečních zhruba 4 500 
dvojic soutěžících se dostaly až 
do fi nále! To proběhne v únoru 
a bude ho vysílat ČT1. A pro-
tože, jak samy říkaly, v téhle 
soutěži je nejdůležitější vztah 
mezi maminkou a jejím dítě-
tem, zpovídala jsem tentokrát 
hlavně dvanáctiletou Patricii.

Patricie 
Pr ocházková: 

    Seznamte se
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Tu soutěž jsme prostě braly 
jako dobrodružství
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Maminka to zvládla?
Maminka to zvládla.

V únoru tedy bude finále soutěže Missis. Bude se pro vás nějak 
lišit? 

Trochu ano. Disciplíny budou stejné, ale v tom předchozím kole 
byly podmínky takové méně přísné. Teď například ve  volné disci-
plíně budeme muset dodržet časový limit 1 minutu, možná minutu 
a 10 sekund, ale víc ne, jinak nás prostě odstřihnou. Ale jsme na to 
připravené.

Ve volné disciplíně budete zase zpívat?
Ano, ale jinou písničku. Předtím jsme zpívaly All I  want for 

Christmas od Mariah Carrey a  teď budeme zpívat písničku z kres-
lené pohádky Ledové království – Frozen, kterou nám vybrala moje 
mladší sestra Lottynka. 

Budete zpívat anglicky?
Ano, protože když se zpívá anglicky, tak to zní podle mě trochu líp 

a hlavně já ráda zpívám anglicky.

Jaké byly vztahy mezi jednotlivými soutěžícími? Pomáhali jste 
si, nebo naopak mezi vámi panovala nevraživost? Přece jen všichni 
chcete vyhrát…

Určitě to nebylo tak, že bychom si škodili. S některými soutěžícími 
jsme si povídali, někteří byli strašně fajn a navzájem jsme si fandili. Ale 
pak tam byli takoví, kteří byli malilinko falešní. Prostě nám přišlo, že 
za oponou se maminka chovala ke svému dítěti úplně jinak. Že na něho 
byla až zlá, a pak když přišla před porotu, najednou říkala „ty můj ma-
lej, roztomilej…“ A to se nám nelíbilo, to nám připadalo neupřímné. 

Jak vás znám, určitě jste při soutěži zažily hodně veselých chvil.
(Patricie se otáčí na maminku) Mně se líbila ta tvoje příhoda s tím 

zpěvákem, jak jsi to měla vyřešit a jak mu spadnul mikrofon.
maminka Petra: To je pravda. To bylo ve chvíli, kdy jsem seděla 

v  šatně a  čekala, až přijdu na  řadu s  česáním a  líčením na  soutěž. 
V  sále mezitím trénoval zpěvák Vlasta Korec a  zvuk šel až k  nám 
do šaten. Vizážista už to nechtěl poslouchat, a tak mi kadeřník po-
vídá: „Prosím vás, běžte s tím něco udělat, ať nám sem ten zvuk vy-
pnou.“ A ještě mi dali do ruky lak na vlasy a z legrace mi řekli, ať ho 
když tak přetáhnu. 

Tak jsem šla za techniky a zrovna ve chvíli, kdy jsem jim to říkala, 
Vlastík Korec na pódiu nějak uklouzl, upadl mu mikrofon a zařval 
„Au!“ Takže to vypadalo, že já ho skutečně biju tím lakem na vlasy.  

Pomohla vám dvěma, tedy tobě a  mamince, tahle soutěž v  ně-
čem? Když, jak říkáš, je to soutěž o vztahu maminky a dítěte?

Patricie: My s  maminkou máme krásný vztah vždycky. Já se jí 
vždycky se vším svěřuji a to mi moc pomohlo i na soutěži a věděla 
jsem, že ona mě v tom nenechá. 

maminka Petra: Je pravda, že všichni jsme chtěli vyhrát, nebo jsme 
v to doufali, ale věděly jsme, že kdybychom nedej bože nepostoupily, 
nebo kdyby to nedopadlo, jak jsme si přály, že se nebudeme cestou 
domů hádat, kdo co zkazil. O tom to prostě není. Prostě jsme si to 
přišly užít – a ono to navíc dobře dopadlo. Navíc jsme s sebou měly 
jako doprovod naši babičku Romanu, která byla takovým naším ka-
pitánem a  velkou oporou. O  všechno se starala, hlídala, abychom 
všude byly tehdy, kdy máme být, a vůbec nám moc pomáhala. 

Patricie: My jsme to prostě braly jako dobrodružství.

V  únoru vám určitě všichni budeme držet palce. Ale máte vy 
samy nějakou strategii, nějaký plán?

No, hlavně se nestresovat a užít si to. Protože za to to nestojí. Byly 
tam některé maminky, které na té soutěži strašně stresovaly sebe i to 
svoje dítě, to nechceme. 

maminka Petra: Hlavně jsem Pátě říkala, aby zůstala sama sebou. 
Mám pocit, že ona je taková na dnešní dobu trochu jiná a že jsme 
postoupily hlavně kvůli Pátě, protože ona porotu podle mého názoru 
úplně okouzlila. Říkali jí: „Ty jsi taková vychovaná, kultivovaná.“ Ale 
ona prostě taková je, to se nedá naučit ani předstírat po celé ty tři 
dny, kdy jsme se všichni společně v Mariánských lázních na soutěž 
připravovali. 

Patricie: Ale bez mámy bych nedala ani notu a nezvládla bych to 
tam. 

maminka Petra: My jsme se vždycky držely za ruce, Páťa nervózně 
funěla a já jí říkala „Klid, to je v pohodě.“

Patricie: No já bych to fakt nedala, protože tam vždycky stojím 
a nevím. A režisér mi třeba něco říká, že dělám špatně, ale kdyby ved-
le mě nestála máma, tak bych to asi vážně nezvládla, ona mi vždycky 
strašně pomohla. 

Tak Páťo, 21. února budeme Tobě i mamince Petře držet palce!
Lucie Moučková

    1  2015
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Vylušti název chráněného živočicha, 
který se podle očitých svědectví pohybuje na území Kamenice!

Doplň do tajenky názvy rybníků na fotografiích.

Nápověda:
Mlýnský rybník, Stádelský rybník, Křísovský rybník, Olešovický rybníček, Návesní rybník 
na Ládví, Dolní všedobrovický rybník, Hamerský rybník, tůň ve Skuhři, rybník U Čížků, 
Struhařovský rybník
Řešení pište na e-mail redakce, pět prvních luštitelů čeká odměna.
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Nejen večerní putování za čerty
Začátek prosince patřil na naší škole také hodně čertům, Miku-

láši a andělům. Naše třída, 9.C, je patronem dětí z 1.A, a proto jsme 
si pro malé spolužáky připravili dobrodružnou akci. Nejdříve jsme 
společně vyrobili ze sklenic a nálepek svítilny v podobě čerta nebo 
Mikuláše. Šlo nám to opravdu dobře.

Ve středu 3.12. se v 16 hodin u školy sešla 9.C, aby připravila pro 
1.A putování za světýlky. Prvňáčci měli dorazit v 17 hodin, bylo třeba 
rychle celý průvod připravit. „Čerti“ se převlékli do kostýmů a všich-
ni jsme vyrazili k Ringhofferově hrobce. Cestu jsme vytyčovali sví-
tilnami se svíčkami, které děti samy vyrobily, a také jsme připravili 
pár úkolů, které musely děti splnit, aby to neměly tak jednoduché. 
U hrobky jsme zapálili oheň, čerti si k němu sedli a my ostatní jsme 
se vrátili za prvňáčky. Ti už na nás netrpělivě čekali. Děti se dozvědě-
ly, co je cestou čeká, každý deváťák si k sobě vzal 4-5 prvňáků a mohli 
jsme po skupinkách vyrazit. Všichni jsme statečně došli až k čertům, 

kteří zkontrolovali, zda jsme splnili úkoly. Všichni byli šikovní, do-
stali odměnu a mohli i posedět s čerty u ohně. Nakonec jsme samo-
zřejmě vše uklidili a uhasili a vyrazili ke škole, kam si pro prvňáky 
přijeli rodiče.

5. prosince již tradičně připravují nejstarší žáci mikulášskou na-
dílku nejen pro žáky ZŠ, ale i pro děti v MŠ. Hned první hodinu jsme 

se pořádně nalíčili a převlékli, málem jsme se nepoznali navzájem. 
Druhou hodinu to vše začalo. Nejprve jsme navštívili 1.třídy, kterých 
jsme patrony, a potom rychle na ty větší. Všichni museli zazpívat pís-
ničku, některé jsme si za trest odnesli na chvíli na záchod, pardon, 
do pekla, andělé rozdali bonbony. Myslím, že jsme si to my, deváťáci, 
i ostatní opravdu užili.

Jakub Toman, Denisa Šimková, Petra Volfová, žáci 9. tříd

Ježíšku, prosím, přines mi, 
aneb výsledky naší předvánoční ankety

V prosinci jsme zorganizovali na 2. stupni naší školy anketu. Chtě-
li jsme zjistit, o co si starší děti napsaly Ježíškovi. Výsledky jsme zve-
řejnili ve školním časopise a nabízíme je i vám, čtenářům Zpravodaje. 
Tak se podívejte:

O co si nejvíce 
psala děvčata?
1. o oblečení a boty
2. o mobilní telefony
3. o zvířátka / např. kočky, psy nebo koně /
4. o knížku / a to nás mile překvapilo! 
   ...
10. o tašky i batohy do školy / pak že se do školy netěšíte! /

A o co si nejvíce psali kluci?
1. o počítače
2. o oblečení a boty
3. o mobilní telefony
4. o počítačové hry
   ...
10. o kopačky / hurá, sportovci! /

Nevím, nevím, jestli Ježíšek dokázal všechna naše přání splnit! 
Snad ano, v  lednu se zeptáme a uvidíme. A na závěr bychom Vám 
chtěli popřát úspěšný nový rok. 

Andrea Kinská, Adriana Vávrová, žákyně 7.A

Poděkování  
a novoroční přání

 Rok nám opět uběhl jako voda, takže mi do-
volte, abych i já vinšovala za naši mateřinku.  

Do roku 2015 přeji, abyste měli 
oči, které vidí to, co mají, abyste 
slyšeli, co slyšet máte, aby Vaše 
ústa hovořila moudře, uváženě 
a bez ubližování sobě a jiným.

Přeji Vám moudré myšlenky 
a  lásku, pokoj a  pokoru v  srdci, 

přeji Vám ruce a  srdce, které budou pomáhat. 
Přeji hodně zdraví, štěstí, spokojenosti, pracov-
ních i osobních úspěchů, ale zejména mnoho ra-
dosti z našich dětí všem lidem dobré vůle.

Zároveň bych ráda touto cestou poděkovala 
naší (nyní už bývalé) kolegyni, paní Lence MED-
ŘICKÉ, za spolupráci a její celoživotní dlouhole-
té působení v kamenické mateřince.

Milá Lenko,
přeji Vám ještě plno elánu, nepostradatelného 

zdravíčka a  spoustu pohody v  kruhu rodinném. 
Užijte si zaslouženého odpočinku plnými doušky. 
Děkujeme.  

Jana Boučková a všechny kolegyňky  
z MŠ Kamenice

PROSINEC V NAŠÍ ŠKOLIČCE
Začátek prosince je ve znamení Mikuláše, anděla a čertů, kteří se i k nám přišli 

podívat. Děti zazpívaly, zarecitovaly a pak dostaly od Mikuláše adventní kalendáře 
s čokoládkami.

Čas Vánoc je pro děti nejkrásnějším obdobím roku. Jsou to svátky klidu, pohody, 
radosti, splněných přání a  rozzářených očí našich dětí. STROMEČEK – JEŽÍŠEK. 
A tak jako každoročně jsme s dětmi nacvičovali besídky pro rodiče, vyráběli přáníč-
ka, dárečky, zdobili svícínky a pekli cukroví.

15. a 16. 12. proběhly na našich třídách vánoční besídky s nadílkou dárků. Ve 2. 
třídě byla vánoční dílnička, kde si mohli rodiče se svými ratolestmi vyrobit svícínek. 
Děti byly velmi šikovné a se svými výkony spokojené.

Děkujeme maminkám, které napekly vánoční cukroví, za  velkou účast rodin 
a na všechny děti se těšíme v plné síle a zdraví opět v lednu.                                                                    

    uč. Hana Zahradníková
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Máme svůj Osadní výbor na  Ládví a  za  sebou první sousedské 
akce v měsíci listopadu a prosinci. Nesly se v duchu tradic a dětských 
radovánek. Listopadový lampionový průvod od hospody U Vlkové 
vyšel ve čtyři hodiny odpoledne směrem na rozhlednu, která je do-
minantou našich ládeváckých kopců. Pod rozhlednou osadníky če-
kalo teplé občerstvení pro malé i  velké a  soutěživé hry. Celou akci 
měly na  starosti naše osadní maminky M. Slámová a  V. Forejtová, 
které zároveň nafotily pár snímků a najdete je na našich stránkách 
www.osadaladvi.cz spolu s dalšími informacemi.

Prosincové akce byly hned dvě pro děti a jedna pro dospělé. Děti 
se sešly tentokráte v hotelu Valnovka ve velkém sále s krbem, vo-
nícím cukrovím a svíčkami. Sešla se spousta rodičů a malých i vět-
ších dětí společně s oddílem plaváčků paní Nikodýmové. Všechny 
děti se těšily na Mikuláše a jeho pomocníky. Přivítali jsme je zpě-

Akce Osadního výboru na Ládví

POZVÁNKA
DISKUSNÍ SETKÁNÍ S OBČANY 

LÁDEVSKÉ OSADY
KDY:  23. 1. 2015 OD 18:30 hod.

KDE:  V RESTAURACI U VLKOVÉ

„LÁDEVÁCI  SOBĚ“
PODPOŘTE NAŠI SNAHU O ZLEPŠENÍ  

ŽIVOTA V NAŠÍ OSADĚ.
PŘIJĎTE DISKUTOVAT O TOM,  

CO VÁS TĚŠÍ I TRÁPÍ 
A PŘINESTE PODNĚTY K ŘEŠENÍ. 

JE SPRÁVNÉ SE AKTIVNĚ ZAJÍMAT  
O MÍSTO, KDE BYDLÍTE!

TĚŠÍME SE NA SETKÁNÍ S VÁMI!
ZA OSADNÍ VÝBOR:     Miroslav Světlík, Marie Hajdušková, 
Ladislava Dudková, Michaela Slámová, Veronika Forejtová,  

Nikola Krejčová, Vladimír Hladík

Zaregistrujte se na www.OsadaLadvi.cz pro zasílání novinek.

vem koled a tajemné postavy vstoupily do místnosti. Některé děti 
měly strach, ale Mikuláš a andělé byli moc hodní, no a z čerta se 
vyklubalo hudebně nadané stvoření. Všechny děti byly obdarovány 
Mikulášem, přestože některé dítě básničku z nějakého neznámého 
důvodu zapomnělo. Čertík hrál na  flétnu všechny známé koledy 
a tak jsme si všichni zazpívali o tom, že už jsou Vánoce přede dveř-
mi. Z toho se samozřejmě nejvíce těší děti a pořád se ptají, co je to 
to kouzlo Vánoc. Mikuláš s  pomocníky odešli a  nás čekaly malé 
dílničky se zdobením perníčků. Děti si vyrobily dlouhý barevný 
řetěz a vykrajovaly do jablíčkových křížal své vánoční tvary. A do-
spělí? Přidávali se k dětem nebo si povídali se sousedy a sdělovali 
si své dojmy. A ani se nechtělo domů. Tuto akci pro vás připravily 
M. Slámová, Bára Bydžovská, která pro tuto akci napekla perníč-
ky na zdobení. V. Forejtová a M. Hajdušková. Na propagaci se po-
dílela L. Dudková. A krásně nazdobené perníčky pro děti upekla 
a nazdobila paní Merglová. Děkujeme.

Poslední akcí bylo veřejné předvánoční čtení. Pro děti četla L. 
Dudková a M. Hajdušková dva laskavé příběhy z knihy Zbyňka Ma-
linského Vánoční pohádky. Básničky s koledami měla pro děti při-
pravené paní učitelka Mgr. Dáša Ördögová. Dětí se sešlo málo, snad 
nás příště přibyde, ale děti si pohádky a povídání užily. V půl sedmé 
se začali scházet sousedé na čtení pro dospělé. Hlavně ti, kteří vědí, 
co takové čtení je, a ti, kteří rádi naslouchají. Přinášeli s sebou trochu 
toho voňavého cukroví a rozsvěceli jsme svíce na stolech. Zdravili se 
mezi sebou a mezitím se připravovala paní Kateřina Brožová a pan 
Vychytil ke  svému vystoupení. Paní Kateřina pozvala všechny při-
sednout blíž, protože o Vánocích mají mít lidi k sobě blíž. Vzniklo 
komorní prostředí k četbě a paní Kateřina začala přednesem z knihy 
J. Lady - Kronika mého života, veselé povídání o  tom, jak to kdysi 
na vesnici bylo o vánocích. V každé pauze pan Vychytil zahrál na ky-
taru nějakou známou melodii. Pokračovalo se Čapkovými Apokry-
fy a R. Fulghum nám nabídl něco ze svých malých povídek z knihy 
Věčná dobrodružství kapitána školky. Posledním čteným příběhem 
byly Šabatovy Tři vánoční povídky. A na závěr jsme si zakoledovali. 
Popřáli jsme si krásné Vánoce a připili sektem. Většina z nás zůsta-
la dlouho do  noci. Ráda bych tímto chtěla poděkovat paní Kateři-
ně Brožové za její čas a příjemnou pohodu, kterou pro nás vytvořila 
a sama se aktivně připojila k osadním akcím s příslibem, že to nemusí 
být poslední čtení. Poděkování patří panu Vychytilovi za doprovod 
na  kytaru, manželům Hotovým za  půjčení sálu a  paní Roubíčkové 
z kamenické knihovny za pomoc při výběru knih. Snad je to dobrý 
začátek osadního výboru na Ládví, kdy jsme se sešli a zažili společně 
příjemné chvíle. Udělali jsme něco pro naše děti i pro sebe. Během 
akcí jsme vybrali na dobrovolném vstupném asi  1.000,-Kč, které mů-
žeme použít příště. Děkujeme všem dárcům za podporu. 

Marie Hajdušková, osadní výbor Ládví
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Adventní čas ve Všedobrovicích
Mikulášská nadílka  

ve všedobrovické hasičárně podruhé
Stejně jako loni jsme i letos přivítali Mikuláše s jeho doprovodem 

– strašidelnými čerty a krásným a hodným andělem. Mikuláš ale ne-
byl jediný, kdo děti v pátek 5. prosince potěšil. Již od 17 hodin na ně 
čekalo ve  vyhřáté hasičárně loutkové divadlo, tentokrát spřátelené 
loutkoherečky předvedly hru s  názvem Tři prasátka a  Vánoce. Zá-
jem dětí i rodičů byl tak obrovský, že představení odehrály dvakrát. 
Mikuláš se proto dovnitř do hasičárny ani nedostal. Spokojil se s im-
provizovaným přístřeškem u ohniště, kde vyslechl básničky, písničky, 
dokonce i hru na flétnu, a rozdal nadílku. Není nám známo, zda se 
rozdávalo i uhlí, v košíku každopádně bylo pro zlobivce připraveno. 

Rodiče si zpříjemňovali čekání na konec představení obcházením 
stánků s občerstvením a s vánočními ozdobami. Členové osadního 
výboru a několik dobrovolníků se postaralo, aby jim do tmy svítil ne-
jen vánoční stromeček, ale i další světýlka a reflektory. Bylo vidět, že 
mnozí dospělí by se kvůli návalům práce během roku ani nepotkali, 
kdyby nebylo tohoto mikulášského večera. Lidé si povídali, smáli se, 
prostě měli radost, že jsou spolu. Sychravé počasí nevadilo, protilé-
kem bylo vynikající vánoční cukroví, voňavý punč a mnohé jiné las-
kominy, které byly konzumovány s velkou chutí. Nejlepší odměnou 
organizátorům byl spontánní výrok jedné z  přítomných maminek: 
„Tady je to jako na Staromáku!“ Jestli nevěříte, přijďte příští rok! Snad 
se nám podaří, aby to bylo minimálně stejné, ne-li lepší. 

Velký dík samozřejmě patří již tradiční organizátorce divadélka 
Ivetě Pejšové, ale také všem, kteří páteční odpoledne strávili přípra-
vami v hasičárně a kolem ní. Všichni to děláme ve svém volném čase. 
Ten potom každému někde chybí, radost  z výsledku však rozhodně 
stojí za to.

Vánoční trh  
pro opozdilce 

I etos jsme ve všedobrovické hasičárně dali možnost všem, kteří 
si lámali hlavu s vymýšlením dárků a ne a ne na nic přijít. Poslední 
předvánoční sobotu se na pozvání osadního výboru sešlo několik 
prodejců buď místních, nebo z  blízkého okolí. Ačkoliv prodejců 
nebylo více než deset, každý z  návštěvníků našeho již druhého 
vánočního trhu si našel to své. Lidé kupovali a obdivovali zdobené 
perníčky, výrobky z  korálků a  drátků, svícny a  vánoční ozdoby 
z přírodních materiálů, stejně jako loni byl velký zájem o košíkář-
ské zboží místního výrobce, který se pyšní certifikátem „Zápraží 
– regionální produkt“. U stánku s domácími sirupy a marmeláda-
mi byla chvílemi úplná tlačenice. Na své si přišli i návštěvníci, kteří 
hledají jako dárek vhodnou knihu. V hasičárně mohli zakoupit ně-
kterou z knih Václava Větvičky i s jeho věnováním a podpisem. Kdo 
přišel stejně jako loni pro některou z knih pro děti od Lucie Sei-
fertové, mohl si vybrat. Veliký obdiv sklidila výtvarnice skleněných 
zvířátek, která měla vděčné diváky a zákazníky zvláště mezi dětmi. 
Vydržela ze všech nejdéle – poslední skleněné zvířátko na  přání 
dokončila v  dobré pohodě a  s  úsměvem ve  čtvrt na  sedm večer, 
i když trh oficiálně skončil v pět hodin. Další z prodejců – výrobce 
kožených opasků a bičů – odjel chvilku před sedmou poté, co byla 
vyproštěna jeho uvízlá dodávka. 

Jelikož všechno pěkné jednou končí, vyvětrali jsme vůni vánoč-
ního punče a na řadu přišel smeták, mop a kbelík s vodou. Kolem 
sedmé hodiny jsme zatáhli symbolickou oponu za druhým ročníkem 
Vánočního trhu pro opozdilce ve Všedobrovicích, uzamkli hasičárnu 
a spěchali domů připravovat se na Vánoce bušící vší silou do dveří.

 Jana Kohlová a Michaela Valentová

Pozvánka na veřejnou schůzi občanů Struhařova, 
spojenou s volbou Osadního výboru Struhařov, která se koná

ve čtvrtek 15. ledna 2015 od 19 hodin  
v salonku restaurace Stodola ve Štiříně

  Program:
- Úvod
- Zpráva o činnosti Osadního výboru Struhařov za období 2012 - 2014
- Diskuse
- Volba nového osadního výboru
- Závěr

Svou účastí v diskusi přispějete ke stanovení úkolů ke zlepšení společenského života osady  
a vyjádříte svůj názor na potřebu řešení aktuálních problémů.
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA DEVĚTSIL:  
NEJLÉPE SE NAUČÍME TO, CO PROŽIJEME

aneb popis jednoho školního dne očima dítěte a pedagoga
Škola začíná až v půl deváté, ale všichni jsme tu o něco dříve, aby-

chom před vyučováním měli čas pobýt s kamarády jen tak. Scházíme 
se v útulném třídním koutku a povídáme si nebo hrajeme. Vyučování 
začíná tím, že se přivítáme naší školní písní. Pak v  ranním kruhu 
otevřeme denní téma – kdo chce, ten mluví, a ostatní mu naslouchají. 
Rozlosujeme si služby a  pan učitel nám řekne, co se dnes budeme 
učit. Často to můžeme ovlivnit, protože pana učitele zajímá, co se 
chceme dozvědět. Dostáváme na  výběr, kde bude výuka probíhat. 
Chceme jít ven. Dnes si budeme procvičovat písmena a také sčítání. 
Na rozvrhu je i prvouka. Teple se oblékáme, na záda bereme batůžky 
se svačinou a termosku s pitím. Vyrážíme!

Celé dopoledne jsme nakonec strávili v  lese u školy. Na oběd se 
vracíme s červenými tvářemi a plni zážitků. Probraná písmena jsme 
vyšlapávali do sněhu a četli jsme si v něm krátké vzkazy. Pro zahřátí 

jsme několikrát hráli honičku podle počátečních a  koncových pís-
men ve  slovech. Různě jsme se sčítali - třeba jsme se čtyři museli 
postavit tak, aby se země dotýkaly jen tři nohy. Seskupovali jsme také 
do různého počtu sněhové koule. V lese jsme objevili stopy několika 
zvířat. Vrtalo nám hlavou, komu asi patří. S  panem učitelem jsme 
se dohodli, že tuhle záhadu rozluštíme po návratu do školy s pomo-
cí knížky sami. A hurá povedlo se. Už to víme! Ještě čas na krátké 
připomenutí si celého dopoledne, oběd a začíná družina. Kdo chce, 
poslouchá zimní příběh ze života lesní zvěře, který na naši prosbu vy-
myslela paní vychovatelka. Měla prý pro nás připraveno jiné vyprávě-
ní, ale nechává ho na jindy. Po odpočinku si vymýšlíme a přehráváme 
jako divadlo nejrůznější příběhy o zkřížení bažantí a psí stopy, které 
jsme viděli dopoledne. Po družině někdo odchází domů, ale většina 
z nás zůstává na kroužek. Dnes hrajeme na flétnu!

A jak tento den vidí pedagogové? Školní vzdělávací program se da-
řilo naplňovat. Děti se naučily to, co bylo v plánu. A nejsou to jenom 
vědomosti. Mnohem důležitější je zážitek, že učení je proces, který 
vnitřně naplňuje a baví, a posun v dovednostech. Pro život ve světě, 
do kterého generace těchto dětí vyrůstá, bude důležité umět se vyjád-
řit a umět naslouchat (jako v ranním kruhu), umět nést odpovědnost 
(jako při výkonu denní služby), umět se ve skupině dohodnout (jako 
při výběru učebního místa), umět se přizpůsobit vnějšímu prostře-
dí (jako vyučování v  prostředí zimního lesa), vnímat přírodu jako 
podmínku našeho přežití, umět klást otázky a hledat na ně odpovědi 
(jako v případě stop), být schopen sebereflexe a reflexe, umět obratně 
zaimprovizovat (jako vychovatel), umět být tvořivý (jako při vymýš-
lení různých scénářů k dramatizaci)… Ještěže na to všechno nejsou 
v Devětsilu pedagogové sami, ale táhnou za jeden provaz s rodinou 
dětí.

Mgr. Veronika Zimmelová
www.skoladevetsil.cz

Rok 2014 skončil, pojďme si ještě připomenout jeho závěr, krásné 
adventní chvíle. Děti z lesní školky se každé úterý scházely u kaplič-
ky v centru osady Těptín a společně tvořily Betlém. Jak to dopadlo, 
vidíte na fotografii. Na vánočních trzích v Kamenici a vánočním jar-
marku v Těptíně jste měli možnost si koupit svíčky z včelího vosku, 
andělíčky z ovčího rouna a rozličné vánoční ozdoby a dekorace. To 
vše vyráběly maminky s dětmi z lesního klubu Bílý Orel a z mateřské-
ho klubu Jiskřičky. Mnoho fotografií z těchto akcí najdete na našich 
facebookových stránkách Spolek Plamínek 
Těptín.

V úterý 6. 1. jste všichni srdečně zváni 
na Tříkrálovskou obchůzku. Sraz je v 16:00 
hodin v  zázemí lesní školky. Od  středy 7. 
1. v  15.00 otvíráme nový zájmový krou-
žek: Flétničku – hraní na  flétnu s  decho-
vým cvičením. Flétnička je určená pro děti 
od tří do sedmi let. Kroužek vede učitelka 
1. stupně základní školy Mgr.  Kateřina 
Huplíková, která je zároveň naší velkou 
posilou do týmu. Informace k Flétničce na-
jdete na našich webových stránkách www.
plaminek.info v sekci Akce pro veřejnost.

Vám všem, kteří si do  nového roku 
dáváte předsevzetí, přejeme vytrvalost 
na  cestě k  úspěchu. Naším předsevzetím 
pro letošní rok je k září 2015 otevřít třídu 
mateřské školy a málotřídní základní ško-
lu v Těptíně. V neděli 11. ledna v 15 hodin 

pořádáme první informační schůzku, kde představíme náš projekt. 
Druhou schůzku plánujeme dle vašeho zájmu v nejbližších týdnech. 
Pokud máte zájem o  účast, kontaktujete nás na  telefonním čísle 
724 854 591. Moc se na společné setkání těšíme a doufáme, že Vaše 
náměty a přání pro nás budou inspirací a podnětem k vytvoření té 
nejlepší školky a školy pro naše děti.

za Spolek Plamínek Těptín
 Monika Matoušková 

Předsevzetí do nového roku…
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Volejbalový turnaj 
Nejsem žádný novinář a nemám žádné zkušenosti se psaním člán-

ků do medií. Byl jsem požádán, abych napsal o vánočním volejba-
lovém turnaji v Kamenici pár slov. Pořadatelskou štafetu jsem pře-
vzal po paní Pálové před třemi roky, která dělala turnaje na jedničku 
a nasadila pořadatelskou laťku hodně vysoko. V  letošním roce dne 
13. 12. 2014 proběhl již 16. ročník. Turnaje se pravidelně zúčastňuji 
od druhého ročníku a mohu říci, že úroveň turnaje se hodně zvedla. 
Za ty roky proběhlo hodně krásných a napínavých zápasů, ale letošní 
turnaj byl podle mého názoru nejhezčí a to díky vyrovnané výkon-
nosti hráčů, kdy se bojovalo o každý míč. Vzhledem k odhlášení 3 
týmů na poslední chvíli ze zdravotních důvodů, mohly zbylé 3 týmy 
hrát dvoukolově. Po prvním kole vedl tým Nespek, druhý byl tým Lá-
deváci a třetí Babicoříčany alias Sičáci. Po druhém kole bylo všechno 
jinak. Každé družstvo mělo po šesti bodech. Tak došlo na počítání. 
Mezi prvním a druhým týmem byl rozdíl tří míčů a mezi druhým 
a  třetím týmem taktéž. Takto vyrovnaný turnaj jsem ještě za  svou 
dvaadvacetiletou éru nezažil. Nakonec vyhráli Babicoříčany, druzí 
Nespeky a třetí Ládeváci. 

Chtěl bych poděkovat obci Kamenici za záštitu turnaje a přátel-
skou komunikaci. Dále děkuji kamarádům, kteří mi pomohli s pří-
pravou turnaje. Doufám, že v  příštím roce bude turnaj ještě lepší 
a výkony hráčů vyrovnanější. Zvu vás všechny na další ročník! 

Milan Krejčík,  
organizátor a kapitán týmu Babicoříčany alias Sičáci

  

n  Ruční žehlení prádla v Kamenici - Možnost dopravy zakázek 
- Dárkové poukazy - Informace na www.zehleni-kamenice.web-
node.cz nebo tel. 735 071 357.

n  Nabízím tvorbu originálních webových stránek pro podnika-
tele z Kamenice a okolí. Více na www.webodsousedky.cz nebo 
volejte na číslo 731 552 151.

n  Prodám chatu v Kamenici. Cena 1.800.000 Kč. Tel.: 775 298 840.

Řádková inzerce

Zimní stadion Velké Popovice
Odpolední bruslení s hudbou

Leden 2015
so 03. 1. 14:30 -  16:30
ne 04. 1.    15:00 -  17:00
so 10. 1. 14:00 -  16:30
so 17. 1. 14:30 -  16:30
ne  18. 1. 15:00 -  17:00 
so  24. 1.    14:30 -  16:30
so 31. 1. 14:30 -  16:30

Výběh na Gryblu a na Panskou skálu
Každoroční výběh orientačních běžců a dalších běžeckých nadšen-
ců do Hornopožárského lesa se uskutečnil za krásného slunečného 
počasí na Štědrý den dopoledne. Kdo dorazil, zapsal se do vrcholo-
vé knížky na kopci Grybla a mohl se pokochat pohledem z vyhlídky 
na Panské skále. Petr Valášek

Ukázka mapy z tréninku.

Okénko orientačních běžců: 
Tréninky pro všechny zájemce o orientační běh stále úspěšně pokračují.

Další termíny a místa srazů:
  4. 1. na parkovišti u lesa mezi Hlubočinkou a Dolními Jirčany
11. 1. Ládví, ulice Lísková
18. 1. parkoviště „ U Zdenky“ – silnice ze Sulic na Radlík
25. 1. Těptín „u závory“ – asfaltka do lesa na silnici směr Jílové
  1. 2.  Kozlík uprostřed – křižovatka modré značky a silnice  

na Řepčice
  8. 2. Tejček – silnička z Brtnice na Krámský (zelená značka)  

Srazy jsou v 10 hodin, dotazy na čísle 737 258 291
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AUTOSERVIS
 PNEUSERVIS
  ASISTENČNÍ SLUŽBA

Velké Popovice

JSME PLÁTCI DPH
Firmám nabízíme možnost
platby na fakturu.

Akceptujeme platební karty!

NEVYHOVUJE VÁM PRACOVNÍ DOBA?
Zavolejte nám: +420 774 607 321

Napište nám: info@pneu-cafe.cz

.... a domluvíme termín dle Vaší potřeby i mimo pracovní dobu

EXIT 15

VELKÉ POPOVICE

BRNO
PRAHA

AUTOSERVIS

Ringhofferova 419
Velké Popovice

251 69

www.pneu-cafe.cz

NOVINKA:  MYTÍ KOL V AUTOMATICKÉ MYČCE
ROVNÁNÍ DISKŮ NA HYDRAULICKÉ STOLICI

 
Autoservis
Vaše vozidlo k nám nemusíte vozit, dojedeme si pro něj k Vám domů nebo do firmy a půjčíme Vám náhradní vůz.
Provádíme servis osobních a dodávkových vozů všech značek
Výměny veškerých dílů a kapalin
Montáže autodoplňků
Opravy elektroinstalace
Zajišťujeme STK a emise včetně přípravy
Prodej náhradních dílů všech značek a autokosmetiky

Auto - Diagnostika
Diagnostika vozidel pro vozy všech značek od roku 2000 do současnosti
Diagnostiku a kontrolu řídících jednotek vozidel provádíme na nejmodernějším zařízení od společnosti WUERTH
Provedeme na vašem automobilu například tyto diagnostické úkony:
vyčtení a nalezení závady řídících jednotek motoru, ABS, airbagů, a ostatních řídících jednotek ve vozidle
komunikace s řídícími jednotkami
čtení paměti závady, mazání chyb
testy akčních členů
nulování servisních intervalů atd.
základní nastavení, kódování a jiné

Autoskloservis
Výměny autoskel, skla pro všechny značky.
Z připojištění čelního skla Vám sklo vyměníme dle podmínek vaší pojistné smlouvy (dle spoluúčasti sjednané mezi Vámi a vaší 
pojišťovnou, pokud je pojistná událost plně likvidní fakturujeme rovnou pojišťovně).

Klimaservis
Provádíme plnění klimatizací, čištění, desinfekci, výměnu kabinových filtrů, opravy nefunkčních klimatizací, pravidelnou údržbu 
plně funkčních klimatizací
Pro správnou údržbu používáme nejmodernější klima přístroj Valeo

Pneuservis
Přezouváme a vyvažujeme kola a pneumatiky do velikosti 14x24“ včetně RFT
Prodej Pneumatik, Disků AL i plechových, a duší
Opravy pneumatik, disků i duší
Uskladnění pneumatik nebo kompletních kol

Další služby
Odtahy vozidel do celkové váhy vozidla 2410 kg
Náhradní vozidlo
Při servisu půjčení zdarma
Autolakovna - zprostředkujeme Vám nalakování nebo opravu havarovaného vozidla
Geometrie - zprostředkujeme Vám geometrii náprav na laserovém přístroji

reklama A4 blu.indd   1 20.2.2014   10:15:15
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Sukův hudební Štiřín
18. 1. 2015 
JOSEF ŠPAČEK (housle)
MIROSLAV SEKERA (klavír)
JANÁČEK – DVOŘÁK – MARTINŮ - KOUKAL
Vstupné 250,- Kč      
začátek   17:00 hod.
Předprodej vstupenek na recepci  - Tel.:255736111-2   
a v síti TICKETSTREAM

21. 1. 2015
VĚTVIČKOVA PORADNA PRO VEŘEJNOST
možnost zakoupení knih
Dům ATIS 15 - 18 hod.
Vstup – zdarma

SPOLEČENSKÉ AKCE
24. 1. 2015
ZÁMECKÝ PLES
Tradiční ples na zámku Štiřín s bohatým doprovodným programem. 
K tanci hraje Orchestr Josefa Hlavsy. Hostem večera DUM DOOBIE 
DOOBIE BAND.
Vstupné 600,-Kč začátek v 19.00 hod.
Předprodej vstupenek na recepci  - Tel.:255736111-2   
a v síti TICKETSTREAM

VEČERNÍ POŘADY
26. ledna 2015 od 19:30 hodin
ANI SPOLU ANI BEZ SEBE
Hrají:Jana Paulová, David Suchařípa
Největší komediální hit současné Paříže 
Vstupné 400,-/350,- Kč    

23. února 2015 od 19:30 hodin
KONCERT SKUPINY NEZMAŘI
20 let na profesionální dráze
Vstupné 250,- Kč

25. března 2015 od 19:30 hodin
Divadlo UNGELT
VZPOMÍNKY ZŮSTANOU
Hrají: Zlata Adamovská, Petr Štěpánek,
Lucie Štěpánková/Jana Stryková,
Vilém Udatný/Pavel Kikinčuk
Vstupné 450,-/400,- Kč

PLESOVÁ SEZÓNA 2015
23. ledna 2015 od 20 hodin                                                                                      
SPORTOVNÍ PLES
K tanci i poslechu hraje kapela HORVÁTH Band

14. února 2015 od 20 hodin
KAMENICKÝ PLES
K tanci i poslechu hraje CONCORDIA Show band

7. března 2015 od 9 hodin
KAMENICKÝ POHÁR JUNIORŮ 2015 
Taneční soutěž ve standardních  
a latinsko-amerických tancích
Vstupné 100,-/ děti do 10 let 50,- Kč

DĚTSKÉ POŘADY
13. ledna 2015 od 9 hodin 
KOUZLA A ČÁRY TAJEMNÉ PRAHY 
Pořad pro ZŠ 1.- 4. třída 
Vstupné 40,- Kč

20. ledna 2015 od 9 hodin
KOUPÍME SI LEGRACI
Pořad pro děti od 3 do 10 let 
Hraje: divadlo MAZEC
Vstupné 40,- Kč

12. února 2015 od 10:15 hodin
PANNA A NETVOR
Pořad pro ZŠ 4.- 7.třída
Hraje: divadlo POHÁDKA
Vstupné 40,- Kč

24. února 2015 od 9 hodin
O  PALEČKOVI
Pořad pro děti od 3 do 10 let
Hraje: divadlo MRAK
Vstupné 40,- Kč

23. března 2015 od 9 hodin
Vyprávění starého vlka aneb pravda o Karkulce
Hraje: Divadlo KOŇMO
Vstupné 40,- Kč

AKCE VE VŠEDOBROVICKÉ HASIČÁRNĚ - LEDEN 2015
2., 9., 16., 23. a 30. 1.  
v 16 hodin Deskové hry

17.1. v 18 hod.  Veřejná schůze Osadního výboru  
Všedobrovice a Štiřín spojená s volba-
mi do osadního výboru. Místo konání: 
hasičská zbrojnice ve Všedobrovicích. 
Po skončení bude následovat sousedské 
přátelské posezení.

31. 1.10 - 16 hod.  POHÁR SCRABBLOVÉ VŠESTRAN-
NOSTI - 2. kolo, bližší informace na  
www.scrabble.kamenice.sweb.cz

Sportovní klub Kamenice 
Vás ve spolupráci s Kulturním 

centrem Kamenice zve na
9. NEKUŘÁCKÝ SPORTOVNÍ PLES

Kdy:  
v pátek 23. ledna 2015  20:00-02:00
Kde: Kulturní dům Kamenice

Atraktivní sportovně-kulturní program,

vyhlášení sportovců 2014, tombola, 
soutěže.
Vstupné 200,- Kč

Předprodej: KC Kamenice
323672643, 731045466
kckamenice@obeckamenice.cz

Horvathband


